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Bromsa lokalkostnaderna som urholkar förskolebudgeten  
 
Sveriges förskolor står inför en utmanande tid. Runt om i landet läggs förskolor ned för att hålla 

ekonomin i balans när barnantalet sjunker och i Västerås pågår en omställning av personal för att 

kunna möta de nya behoven.  Resurserna bör läggas på personal, och genom det på barnen, i 

stället för att spenderas på dyra lokaler.  

  

Västerås sägs vara Sveriges mest paviljongtäta kommun och det är hög tid att se över antalet 

paviljonger. Dessa är oerhört kostsamma och kräver förnyade bygglov vilket inte alltid är en 

enkel process. Fastighetsnämndens hyresofferter på nya paviljonger har den senaste tiden varit så 

höga att beredningsutskottet inte kunnat godta dem.  

 

Därmed föreslår Moderaterna i Förskolenämnden följande: 

 

att förvaltningen får i uppdrag att ta fram en avvecklingsplan för förskolornas paviljonger. 

 

att att förvaltningen får i uppdrag att redovisa förskolepaviljongerna samt deras status för 

bygglov och aktuella hyresnivåer.  
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